



Glendon Grads Address Canada @ 150 Homecoming 2017

Glendon students and alumni have a long history of engagement on campus with forums in the 1960s and 70s, conferences, ProTem, and in their lives well after graduation. Some of them became the movers and shakers of their area of expertise and very astute commentators on our society, economy, politics and much more. Homecoming will revive this spirit of engagement when twenty or so among our most accomplished graduates will discuss Canada on its 150th anniversary, reflect on its achievements, shortcomings, and future on a wide range of issues close to the heart and experiences of our speakers.

We invite you to join us for a day of reflection, conversation and nostalgia and hear our incredible speakers including, Nuit Blanche founder, Rita Davies (*BA'72*), corporate lawyer and champion for Diversity, Terrie-Lynne Devonish (*BA'92, LLB'95*), political columnist with the Toronto Star and TV panelist, Chantal Hébert (*BA'76, LLD'12*), millennial lawyer and slayer of gender-based discrimination, Kristen Pennington (*BA'11*), Former Finance minister turned York University Chancellor, Greg Sorbara (*BA'78, LLB'81, LLD'13*) and much more... For a full list of the speakers and five decades of fellow graduates, please visit www.glendon.yorku.ca/alumni/canada150-speakers/.

Date: Saturday, September 23, 2017

Time: 8.45 a.m. -5.30 p.m.

Location: Glendon campus, York University

Information and registration : www.glendon.yorku.ca/alumni/events/glendon-grads-address-canada150/

Don't forget to join Glendon Alumni (@GlendonAlumni) and follow the conversation on Twitter using the hashtag #GLCanada150



Les diplômés de Glendon traitent du Canada@150 Les retrouvailles 2017

Les étudiants et les diplômés de Glendon démontrent depuis longtemps leur engagement sur le campus avec les forums dans les années 1960 et 1970, des conférences, ProTem et dans leur vie après l'obtention de leur diplôme. Plusieurs d'entre eux sont devenus les personnalités dynamiques et les décideurs de leur domaine d'expertise et des commentateurs perspicaces de notre société, économie, politique et bien plus encore. Les retrouvailles vont relancer cet esprit d'engagement lorsqu'une vingtaine de nos diplômés les plus accomplis discuteront du Canada à l'occasion de son 150e anniversaire, réfléchiront à ses succès, à ses failles et à son futur sur un vaste éventail de sujets proche du cœur et des expériences de nos conférenciers.

Nous vous invitons à vous joindre à nous pour une journée de réflexion, de conversation et de nostalgie et pour écouter de formidables présentateurs qui incluent la fondatrice de Nuit Blanche Rita Davies (BA'92, LLB'95), l'avocate de société et fervente défenseur de la diversité (BA'92, LLB'95), la chroniqueuse politique pour le Toronto Star et panéliste pour la télévision, Chantal Hébert (BA'76, LLD'12), la jeune avocate et combattante contre la discrimination sexuelle, Kristen Pennington (BA'11), l'ancien ministre des Finances et chancelier de l'Université York, Greg Sorbara (BA'78, LLB'81, LLD'13) et beaucoup d'autres... Pour une liste complète des conférenciers et cinq décennies des diplômés, veuillez visiter :

www.glendon.yorku.ca/alumni/canada150-speakers/.

Date : Le samedi 23 septembre 2017

Heure : 8 h 45 à 17 h 30

Lieu : Campus Glendon, l'Université York

Renseignements et inscription : www.glendon.yorku.ca/alumni/fr/evenements/les-diplomes-de-glendon-treatent-du-canada150/

Suivez-nous sur les médias sociaux (@GlendonAlumni) et utilisez le hashtag #GLCanada150 pour participer aux échanges via Twitter !